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 Имамо довољне количине пољопривредних производа, не само за нас, већ и за наше
суседе и шире, а највеће ограничење за извоз житарица тренутно су логистика,
прецизније недостатак бродова који би те производе превезли Дунавом, као и низак
водостај, изјавио је за ТВ Хепи министар пољопривреде Бранислав Недимовић.

  

Не можемо да проценимо колики ће принос кукуруза бити на северу Баната, где је суша
направила озбиљан проблем, рекао је Недимовић и додао „да би био срећан ако би
принос у Србији у просеку био седам тона по хектару“.

  

„Стање елементарне непогоде проглашаваћемо на основу приноса и извештаја
Републичког хидрометеоролошког завода“, нагласио је Недимовић.

  

Када је реч о сунцокрету, Недимовић је рекао да очекује добар род сунцокрета, да
сигурно неће бити забране извоза, али да ће „бити проблем са ценом“.

  

„Крајем маја се очекивало да ће цена сунцокрета бити далеко виша него сада, и то у
целом свету, и тога сам се плашио – да ово буде година великих очекивања у смислу
цена, а онда да оне падну после жетве, што се десило. Нисмо ми сами на свету, то су
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берзанске робе“, указао је Недимовић.

  

(Фонет)

  

 2 / 2


